
 

 

 

 

Amendement 

                             

De raad van de gemeente Voerendaal, 

 

In vergadering bijeen op 9 november 2017, 

 

Overwegend en constaterend dat: 

 

 Er naar aanleiding van de Open club Klimmen in de gemeenschap van Ransdaal grote 

beroering is ontstaan over het voortbestaan van de school in Ransdaal. 

 Er een beweging is ontstaan die we Initiatiefgroep behoud basisschool Ransdaal noemen; 

 De initiatiefgroep binnen de gemeenschap Ransdaal streeft naar het behoud van 

Basisschool St. Theresia. 

 De initiatiefgroep voorziet in een behoefte van dit onderdeel van de Ransdaalse 

gemeenschap. 

 Er een goede discussie in een raadsconferentie met de vertegenwoordigers van de 

Initiatiefgroep heeft plaatsgevonden.  

 Daarbij bevestigd is dat een school een randvoorwaarden is voor de leefbaarheid van de 

kern.  

 Er gezien de ontwikkeling van de leerlingenaantallen geen reden is om in de toekomst de 

school te sluiten.  

 Dit nog verder wordt onderschreven nu onlangs de “opheffingsnorm” is verlaagd (een 

school hoeft minder leerlingen te hebben om zelfstandig te mogen blijven).  

 De Initiatiefgroep een plan heeft gepresenteerd waarin de school ook qua gebouw, 

voorzieningen en ligging toekomstbestendig wordt.  

 Dit initiatief met de Initiatiefgroep, Innovo en de gemeente besproken zou worden met 

als doel na te gaan of dit haalbaar is en/of er andere maatregelen nodig zijn om het 

gebouw met zijn ligging toekomstbestendig te maken.  

 Er in de begroting niets is opgenomen over deze afspraak. 

 Gezien de voorgeschiedenis het verstandig zou zijn om deze afspraak een plek te geven 

in de begroting. 

 

Besluit: 

Aan de begroting bij het Programma Onderwijs onder het kopje “Overige Activiteiten” toe te 

voegen: 

 

School van Ransdaal 

In overleg met de Initiatiefgroep Behoud Basisschol Ransdaal cq de inwoners van Ransdaal  

is geconcludeerd dat gezien het leerlingenaantal de school van Ransdaal nu en de komende 

jaren levensvatbaar is. Bovendien is geconcludeerd dat een basisschool in een kern een 

randvoorwaarde voor de leefbaarheid is. Toch zijn er twijfels over de kwaliteit van het 

gebouw en voorzieningen en de veilige bereikbaarheid van de school voor de leerlingen. 

Zeker wanneer de nieuwe school in Klimmen in ogenschouw wordt genomen. Reden voor de 



Initiatiefgroep Behoud Basisschool Ransdaal om een plan te maken. In de eerste helft van 

2018 zal in overleg met de Initiatiefgroep en Innovo worden onderzocht of verbeteringen 

noodzakelijk zijn en uitgevoerd moeten worden. Op basis hiervan zal rond de zomer 2018 

een besluit worden genomen over verdere investeringen.  

 

Planning 

Medio 2018 Er wordt een besluit genomen over de mogelijk uit te voeren 

verbeteringen aan de school en zijn omgeving. 

 

En onder “Nieuw beleid” pg 16 een extra regel op te nemen 

 

Eventuele verbeteringen School Ransdaal en directe omgeving PM 

 

en gaat over tot de orde van de dag.  

 

Fractie AGB Voerendaal      Fractie Partij van de Arbeid 

 

Coen Faessen       Pierre Verbraak 

 

     


